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S vášní pro hudbu a zpěv  
jsem se už narodila
STRANY 8–9

mostecko / ústecko / teplicko / děčínsko / litoměřicko / chomutovsko / lounsko a žatecko

Těžba ano, ale jen když bude  
pro kraj lukrativní 
STRANA 4

Zprávy 

V regionu natáčejí štáby  
z celého světa
STRANA 7

Téma 
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Stojíme na Stříbrníku nebo taky 
u Ejemovy chaty, Frotzovy rozhledny 
na Červeném vrchu u Loun. Chata na 
vrcholu je dílem lounského odboru 
KČT. Návrh na zřízení chaty podal 
předseda odboru ing. Josef Ejem 
v roce 1902. Lounští turisté několik 
let střádali korunu ke koruně, jelikož 
ústředí KČT se zamítavě vyslovilo 
k žádosti o podporu stavby. 
Stavba byla zahájena na jaře 1910. 
Slavnostní otevření se uskutečnilo 
4. června 1911, chata dostala jméno 
bývalého předsedy Ejema, který 
se realizace své myšlenky bohužel 
nedožil, a dřevěná vyhlídková 
vížka byla pojmenována po dalším 
podporovateli turistiky Mudr. Josefu 
Frotzovi. Po roce 1948 Lounští 

turisté o svou chatu přišli, zpět 
jim byla vrácena až v 90. letech, 
ovšem ve značně zchátralém 
stavu. Do roku 1998 se podařilo 
zprovoznit alespoň rozhlednu a zde 
začíná nová etapa Ejemovy chaty 
a Frotzovy rozhledny.  dam

N A  S T Ř Í B R N Í K

Region, který byl tvrdě zasažen 
těžbou hnědého uhlí, se vrací 
k životu. Dokladem je třeba jezero 
Most u stejnojmenného města. 
Jezero nabízí skvělé koupání ve 
velmi čisté vodě. Vzniklo zatopením 
hnědouhelného dolu Ležáky, kde 
se těžilo až do konce 90. let. 
Postupem času se z nevzhledné 

jámy proměnilo v nádherné jezero 
s průzračnou vodou. Město 
Most bere území jezera Most 
jako lokalitu, která má obrovský 
rozvojový potenciál. Společně 
s Palivovým kombinátem Ústí (PKÚ) 
chystá do budoucna další projekty, 
které napomohou k tomu, aby se do 
této lokality vrátil život.  dam

P R Ů Z R A Č N É  J E Z E R O

Nad Štěpánovem a Lukovem na 
západním okraji CHKO České 
středohoří se nachází zalesněný 
čedičový vrch – Štěpánovská hora. 
Na strmém jižním až jihozápadním 
svahu této hory se nachází 
v nadmořské výšce 480–620 m n. m. 
stejnojmenná přírodní památka 
o výměře 13 ha, vyhlášená v roce 
1952. Jedná se o jednu z nejvýše 
položených stepních lysin v Českém 
středohoří obklopenou svahovými 
lesními porosty a suťovými poli. 
Rostou zde chráněné druhy rostlin, 
jako kavyl Ivanův, bělozářka liliovitá, 
koniklec luční, lilie zlatohlávek. 
Nejpohodlněji se na místo dostanete 
z obce Lukov po modré turistické 
značce. Cesta následně končí 

v dubovém lese na jihozápadním 
okraji hory. Právě tam začíná 
rezervace. Odměnou vám nahoře 
bude výhled do údolí, na Štěpánov 
i Lukov.  dam

Š T Ě P Á N O V S K Á  H O R A

Láká vás někam vystoupat? 
Máte rádi rozhledny. Co si dát 
Růženku?  
Nebojte, nezbláznili jsme se. 
Myslíme Růženku, která nabízí 
trochu jiné výhledy na České 
Švýcarsko. Na Pastevním vrchu 
v obci Růžová vyrostla v roce 
2018 rozhledna se jménem 

Růženka. Stojí v nadmořské výšce 
402 metrů a její celková výška je 
6,2 metru. Je zajímavá zejména 
svým atypickým kopulovitým 
tvarem a kruhovými průzory, které 
připomínají architektonická díla 
Jana Kaplického. Rozhledna je 
ovšem dílem Sdružení architektů 
Mjölk z Liberce.  dam

T R O C H U  J I N Á  R Ů Ž E N K A
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www.facebook.com/zitkraj.cz

Cestujících ubylo; kraj 
i města sčítají ztráty

Ústecký kraj – Kvůli pandemii 
koronaviru ubylo v Ústeckém 
kraji cestujících ve veřejné 
dopravě. Společně s loňským 
rokem ztráty za jízdné v auto-
busech a vlacích dosahují už 
bezmála 300 milionů korun.

Podle vedoucího krajské-
ho odboru dopravy Jindřicha 
Fraňka byl loňský úbytek 
na tržbách více než 170 mi-
lionů a letos už je to zhru-
ba 120 milionů korun. Kraj 

doufá, že k dofinancování 
ztrát pomůžou města, která 
jsou v integrované krajské 
dopravě.

Cestujících během pande-
mie ale ubylo i v městských 
dopravách. V krajském měs-
tě to bylo loni oproti roku 
2019 o 15 procent. V roce 
2019 přepravila ústecká 
hromadná doprava více než 
39,5 milionu lidí, loni zhruba 
33,7 milionu cestujících.  gz

realcentrum cars s.r.o.

REALCENTRUM Cars s.r.o.
Podhoří 372/2a, 400 10 Ústí nad Labem
Tel.: 472 744 039 | E-mail: kia.prodej@realcentrum.cz | www.kia-usti.cz

Kombinovaná spotřeba a emise CO2 (WLTP). Kia Sportage: 5,8−9,2 l/100 km 151−209 g/km. *Vyobrazené zvýhodnění 160 000 Kč vč. DPH se vztahuje na model Sportage s motorem 1.6 CRDi GPF 136 k/100 kW, a zahrnuje Akční slevu 100 000 Kč, Výkupní bonus 
za starý vůz 20 000 Kč a Výbavu v hodnotě 40 000 Kč. Reprezentativní příklad financování Sportage Comfort 1,6 GDI GPF s programem Kia s 0% navýšením; pořizovací cena 519 980 Kč vč. DPH, výše úvěru 363 986 Kč, akontace 30 % (155 994 Kč); pevná úroková 
sazba 0,00 % p.a., RPSN 8,93 % p.a.; měsíční (1.−36.) splátka úvěru 10 110 Kč, měsíční splátka pojištění HAV 945 Kč, POV 335 Kč; poplatek za poskytnutí úvěru 3 640 Kč; délka úvěru 36 měsíců. Celková částka k uhrazení (jistina, úrok, hav. pojištění, pov. ručení, 
poplatek): 413 680 Kč, pojištění sjednáno u pojišťovny UNIQA. Nabídka je určena pro individuální zákazníky − spotřebitele na nákup jednoho vozu. Pro fyzické osoby podnikající i nepodnikající a právnické osoby akontace možná od 0 %. Podmínky pro firmy a 
podnikatele žádejte u autorizovaných dealerů Kia. Vyobrazení vozů je pouze ilustrativní a může obsahovat doplňkovou výbavu. Pro bližší informace navštivte www.kia.com. Nabídka platí do 30. 6. 2021.
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Roman Dietz  
56 let, ředitel 
filharmonie, Teplice 
Na dovolenou se 
nikam nechystám 
a zůstanu doma, 

kde se budu věnovat svým zálibám. 

Hana Marxová 
43 let, pracovnice 
sázkové kanceláře, 
Lovosice 
Letos asi tak 5 000. 
Víc na dovolenou 

nemám. S dítětem se musím otáčet. 
Jsem ráda, že zvládnu vše poplatit 
a něco drobného ušetřím. Takže dovo-
lenou pro mě jsou výlety a procházky 
po okolí. 

Lukáš Vlček 
28 let, vedoucí 
kompostárny, 
Kadaň 
Letos beru rodinu 
a letíme na jedny 

ostrovy ve Španělsku. Dovolená nás 
vyjde na hodně, ale tři roky jsme nikde 
kvůli přírůstku v rodině a covidu nebyli.

Miroslava  
Poskočilová 
48 let, ředitelka 
zámku, Děčín 
Letošní rok moc 
neutratíme. Dovo-

lenou jsem neplánovala, protože jsem 
nevěděla, jestli se bude vůbec moct 
někam vyjet. 

Simon Malá 
45 let, pekařka,  
Litoměřice  
Chystám se jen se 
synem za příbuz-
nými v ČR. Takže za 

dovolenou toho moc neutratím. Na 
nic velkého navíc ani nemám peníze. 
Dovolená je pro mě spíš odpočinek 
od práce. 

Zdeněk Kymlička 
68 let, pořadatel 
akcí, Ústí n. L. 
Kolik vydám, nevím. 
Vím, že budu 10 dnů 
v lázních, 14 dnů 

na chalupě a uvažujeme na podzim 
o Chorvatsku. 

Kolik letos utratíte za dovolenou?
A N K E T A

č e r v e n / č e r v e n e c  2 0 2 1
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Muzeum Pragovky 
v regionu nebude

Turisté dostali dotaci 
na nové trasy

Ruiny v proslulé ulici padnou
Ústí nad Labem – Dva zdevasto-
vané činžovní domy v proslu-
lé Matiční ulici nechá město 
zbořit. Dříve tam bydleli soci-
álně slabí lidé a radnice chtě-
la kvůli jejich chování posta-
vit plot. Proti výstavbě plotu 
byly hlavně lidskoprávní orga-
nizace. 

Na zbourání se dohodli zá-
stupci města a obvodu Neště-
mice. Na demolici vedení měs-
ta schválilo částku 4,9 milionu 
korun. „Dlouho jsme toto téma 
projednávali, ale nakonec jsme 
se shodli, že oba objekty pů-
jdou k zemi a bude tam prove-
dena revitalizace,“ vysvětlu-
je náměstek primátora Pavel 

Tošovský s tím, že zatím se to 
týká dvou domů, které patří 
městu. „Zároveň mě rada pově-
řila jednáním s majitelem tře-
tího domu, se kterým se také 
nic neděje. V našem zájmu je, 
aby se zdemoloval i ten třetí,“ 
dodává Tošovský.

Jak by se uvolněný pozemek 
dal využít, bude řešit, po svém 
zřízení, Kancelář architek-
ta města. Před započetím de-
moličních prací bude vytěže-
no haklíkové zdivo z kamenné 
podezdívky obou činžáků. Po 
jeho vytřídění bude odvezeno 
na městskou deponii a v bu-
doucnu se využije v rámci 
městských staveb. gz

Chomutov – Slibované muze-
um automobilky Praga zatím 
v Chomutově nevznikne. Nej-
větší ucelenou sbírku sedmde-
sáti automobilů měl zapůjčit 
Ústeckému kraji na desítky 
let vlastník vozů Emil Příhoda. 
Kraj měl vybudovat muzeum 
za přibližně 50 milionů korun. 
Na tom se s ním dohodlo minu-
lé vedení hejtmanství. Nynější 
vedení kraje z úsporných dů-
vodů v projektu pokračovat ne-
bude. Podle náměstka hejtma-
na Jiřího Řeháka na to nemá 
kraj peníze, především z důvo-
du pandemie koronaviru. Ne-
vylučuje však zahájení jednání 
o budoucnosti sbírky s Národ-
ním technickým muzeem. gz

Těžba ano, ale jen když bude pro kraj lukrativní
Cínovec – Firma Geomet se 
snaží dosáhnout povolení pro 
hlubinnou těžbu lithia, cínu 
a wolframu na Cínovci. To, že 
jsou na Cínovci v Krušných 
horách světově významné zá-
soby lithia, potvrzuje i mluvčí 
společnosti ČEZ, která Geo-
met vlastní, Roman Gazdík.

Vedení kraje těžbu na Cí-
novci podpoří jen v případě, 
že nenaruší životní prostře-
dí a bude mít pro region eko-
nomický přínos. Dubí, pod 
které Cínovec spadá, zvažuje 
pro a proti, Krupka je zásad-
ně proti. 

„Těžbě lithia v Krušných ho-
rách se nebráníme, ale chce-
me, aby firma Geomet zajis-
tila, že těžba včetně dopravy 
materiálu nebude mít nega-
tivní vliv na obce, krajinu a ži-
votní prostředí,“ uvedl radní 
pro regionální rozvoj Michal 
Kučera a dodal, že pro něj je 
také klíčové, aby dobývání 

lithia mělo pro dotčené území 
ekonomický přínos. „Dobývá-
ní a zpracování rud z Cínovce 
musí znamenat ekonomickou 
vzpruhu pro celý region,“ do-
plnil Kučera. Podobný názor 
má i hejtman Jan Schiller, kte-
rý řekl, že těžba má smysl jen 
tehdy, když se zde bude ruda 
i zpracovávat a z Ústeckého 
kraje odejde finální produkt.

Například Krupka ale těž-
bu nechce. „Jsem jednoznačně 
proti těžbě lithia na Cínovci, 
protože to zlikviduje okolní pří-
rodu, vznikne nový povrchový 

areál a v důsledku těžby nasta-
ne celá řada negativních vlivů,“ 
řekl krupský radní Jan Růžič-
ka s tím, že těžbu na Cínovci 
považuje za nesmysl. „Přírodu 
máme jen jednu a těžby v na-
šem kraji již bylo víc než dost,“ 
dodal Růžička. Naopak Dubí, 
na jehož území se Cínovec na-
chází, se těžbě nebrání. Staros-
ta Petr Pípal už dříve prohlásil, 
že by těžba mohla městu pomo-
ci a je nutné vyvážit pozitiva 
a negativa. Pro Dubí je skuteč-
nost, že se na Cínovci začne 
opět těžit, finančně zajímavá. 

Firma Geomet provádí na Cí-
novci průzkum už 11 let a drží 
přednostní právo k těžbě. Začít 
těžit lithium plánuje nejdříve 
v roce 2025. Chce během dva-
ceti let vytěžit téměř 40 mili-
onů tun rudy, která obsahuje 
kov pro výrobu baterií. Výsled-
ky procesu vlivu na životní pro-
atředí EIA mají být známy do 
tří měsíců. gz

Vlakem se na Moldavu nedostanete
Teplicko – Správa železnic ozná-
mila Českým drahám zastavení 
provozu na trati z Dubí na Mol-
davu v Krušných horách kvůli 
havarijnímu stavu traťového 
svršku nad Dubím. Oznámení 
o přerušení provozu přišlo před 
hlavní turistickou sezónou. Pod-
le informace ze Správy železnic 
se dokončení prací předpoklá-
dá na přelomu června a červen-
ce. V současné době funguje 
náhradní autobusová doprava. 
Poslední práce na této trati pro-
bíhaly v roce 2018. Tehdy se sa-
novala trať poničená sesuvem 
svahu mezi novoměstským a mi-
kulovským tunelem. Oprava po-
škozeného úseku stála bezmála 

64 milionů korun. Moldavská 
horská dráha Most–Freiberg 
nazývaná též Teplický Semme-
ring byla oficiálně zprovozněna 
v květnu 1885, už v roce 1876 
byl zprovozněn úsek do Oseku 
a 1877 do Hrobu. Úsek Lou-
ka u Litvínova – Moldava je od 
roku 1998 chráněn jako kultur-
ní památka České republiky. gz

Ústecký kraj – Klub českých tu-
ristů dostane dotaci 600 tisíc 
korun z programu Rodinné 
stříbro na údržbu a nové turis-
tické značení v kraji. Rozhodli 
o tom zastupitelé. 

Na území Ústeckého kraje 
pečuje Klub českých turistů 
o téměř 3 000 kilometrů zna-
čených turistických cest. To 
obnáší starost o značky, roz-
cestníky, různé tabulové mapy 
a odpočívadla. „Vím, že se 
v loňském roce podařilo obno-
vit značení v úctyhodném ob-
jemu 978 km a bylo vyvěšeno 
400 kusů směrovek,“ dodává 
Řehák. gz

Ústecký kraj – Očkování proti co-
vidu podstoupilo do poloviny 
června už více než 337 tisíc oby-
vatel v kraji, z toho 170 tisíc lidí 
dostalo obě dávky vakcíny. Cel-
kový počet vyočkovaných dávek 
se přehoupl přes 510 560. Kraj 
během léta postupně uzavře do-
savadní velká očkovací centra 
a přesune je zpět do nemocnic. 
Už koncem července by měla 
ukončit velkokapacitní činnost 
očkovací centra v Teplicích 
a Rumburku. Koncem srpna pak 
v Litoměřicích, Mostě, Děčíně 
a Ústí nad Labem. gz

Očkovat se bude  
zase v nemocnicích

Petice proti trase 
rychlodráhy 
Ústecko – Plány kolem vysoko-
rychlostní železnice, která má 
spojit Prahu s Drážďany budí 
vášně. Kromě obcí na Litomě-
řicku bojují proti chystané trase 
i v Chlumci na Ústecku. Petici 
s 1 500 podpisy odpůrci předali 
kraji. Podle návrhu má rychlod-
ráha vést blíž k Chlumci a roz-
dělit město od části Stradov. 
Podle Správy železnic ale trasa 
povede tunelem pod zemí. Ne-
jde o první petici. Autoři jiné 
zase požadují, aby vlaky jezdily 
a zastavovaly v Ústí nad Labem. 
Shodu na finální trase má po-
moci najít pracovní skupina. gz
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Makovice Kalichu ukryla poselství

Adoptujte si na rok růži a pomůžete zachovat zahradu 

Litoměřice – Poselství příštím ge-
neracím umístili do makovice 
věže Kalich v Litoměřicích. Do 
speciálně vyrobeného mědě-
ného tubusu vložili písemnosti 
a předměty dokumentující sou-
časnou dobu. 

„V dopise budoucím gene-
racím je uvedeno, že jsme pře-
vzali krásně postavené město 
s mnoha památkami, o které se 
staráme i nadále. Za poslední 
roky bylo realizováno více než 
sto projektů. V dopise je zmí-
něno, že si velmi vážíme toho, 
že neprožíváme období válek. 
Bohužel v tuto dobu prožíváme 
komplikované chvíle spojené 
s pandemií, věřím však, že vše 

se nakonec dobře vyvine,“ uve-
dl starosta Ladislav Chlupáč.

Během rekonstrukce střeš-
ní krytiny věže tým odborníků 
v květnu vyjmul z původní ma-
kovice poselství generace z 18. 
a 19. století, které je nyní v ru-
kou archivářů a restaurátorů. 

Kromě dopisu je v tubusu 
i soupis stavebních prací při 
současné rekonstrukci Kalicha 
a odborníků, kteří se na nich 
podíleli, orientační přehled cen 
základních potravin a služeb 
v centru města, seznam vedení 
města v květnu roku 2021 nebo 
výroční zpravodaj vydaný u pří-
ležitosti oslav 800 let od zalo-
žení města, aktuální Radniční 

zpravodaj, pamětní mince, sou-
časná stokorunová bankovka 
a mince v hodnotě 50 korun, 
záložka s fotografiemi města 
a letošní kapesní kalendář. gz

Děčín – Adopcí růžového keře 
z Růžové zahrady děčínského 
zámku přispějete k zachová-
ní a údržbě tohoto unikátního 
romantického místa. Získáte 
dárek v podobě řezané květiny 
z vámi vybraného keře a de-
set volných vstupů do zahrady. 
Cedulka se jménem adoptivní-
ho rodiče bude na keři do tří 
týdnů.

Podle informace ze zám-
ku Růžová zahrada čítá kolem 

Rýsuje se moderní nízkouhlíková městská čtvrť
Chomutov – Vedení města chce 
kompletně revitalizovat měst-
ský park, začlenit do něho pro-
stor bývalého stadionu a vybu-
dovat moderní nízkouhlíkovou 
městskou čtvrť. To znamená, že 
kromě parku s vodními prvky by 
tam měl vzniknout i nízkoener-
getický obytný dům se zelenou 
střechou.

„Máme před sebou skvělou 
příležitost výrazně rozšířit plo-
chu parku a současně vytvořit 
v samotném centru novou zele-
nou čtvrť plnou společenského 
života, odpočinku a městské-
ho bydlení,” říká David Dinda, 
náměstek primátora pro rozvoj 
a investice města. 

Město chce své plány finan-
covat zejména z dotačních 
prostředků. „Dlouhodobě se 
v tomto směru připravujeme na 
vypsání nových výzev v rámci 
evropských i národních dotač-
ních programů. Máme v úmy-
slu poskládat financování 
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Na výpadovce se zvýší 
rychlost už letos 
Ústecký kraj – Čtyřpruhový úsek 
silnice mezi Bílinou a Mostem 
by mohl být do konce letoš-
ního roku rychlejší. Řidiči by 
mohli jezdit až o dvacet kilo-
metrů vyšší rychlostí. Zhru-
ba jedenáct kilometrů dlouhý 
úsek bude první ze tří v Ústec-
kém kraji, kde chce Ředitel-
ství silnic a dálnic rychlost po-
stupně navýšit. Pomůže tomu 
oplocení komunikace a úprava 
středových svodidel.

Podle mluvčí Ředitelství sil-
nic a dálnic Niny Ledvinové 
se tento úsek pokusí zrychlit 
ještě letos. V přípravě je úsek 
Most–Chomutov a uvažuje se 
i o úseku Teplice–Bílina. Ve 
všech úsecích je plánovaný 
převod silnice I. třídy na silni-
ci pro motorová vozidla, a to 
znamená nejvyšší povolenou 
rychlost 110 kilometrů v ho-
dině. gz

30 druhů růží, z nichž některé 
odrůdy pocházejí ještě z doby 

Kadaň – Milovníci kol se můžou 
těšit na cyklostezku z Kada-
ně až do Tušimic. Na přibližně 
pětikilometrový úsek získalo 
město Kadaň pět milionů ko-
run z patnácti ekomiliard ur-
čených na zahlazení následků 
těžby. Podle kadaňského sta-
rosty Jiřího Kulhánka cyklo-
stezka povede po stávajících 
výsypkách až k elektrárně 
v Tušimicích. Město Kadaň za 
nový úsek zaplatí ze své po-
kladny zhruba půl milionu ko-
run. gz

Děčínsko – Ulehčit národnímu 
parku od dopravní zátěže bě-
hem sezóny je cílem dohody 
dopravní fakulty ČVUT a Sprá-
vy Národního parku České Švý-
carsko. Oblast se dlouhodobě 
potýká s nedostatkem parko-
vacích míst a v malých obcích 
i s dopravními kolapsy.

„Zejména v turistické sezó-
ně je park pravidelně dopravně 
přetěžován kvůli velkému zá-
jmu návštěvníků, kteří nejčas-
těji přijíždí osobními automo-
bily,“ říká mluvčí parku Tomáš 
Salov.

Vědci z technické univerzity 
budou letos sbírat data o počtu 
vozidel, kapacitách parkova-
cích míst, divokém parkování, 
budou se bavit se starosty obcí. 
První návrhy, jak zlepšit dopra-
vu, přinesou už pro následující 
sezónu. gz

jejího založení. Okrasná zahra-
da se sochami, sala terrenou 
a dvoupatrovým elegantním 
glorietem je vrcholem barokní-
ho umění na děčínském zámku. 
Adopce stojí 500 korun a trvá 
vždy jeden rok. Je možné přispět 
i vyšší částkou. Více informací 
na telefonech 737 156 306 nebo 
778 745 257. Adopci je možné 
vyřídit i na dálku prostřednic-
tvím e-mailu: kozlikova@ 
zamekdecin.cz. gz

Na kole po výsypkách 
až k elektrárně

Sbírají data o autech 
v národním parku

z různých dotačních zdrojů. Už 
dnes máme přislíbeno několik 
desítek milionů korun,” vysvět-
lila Hana Nováková, vedoucí 
odboru rozvoje a investic. De-
tailní prezentaci najdou lidé na 
speciálním webu chomutovsky-
park.cz. gz

č e r v e n / č e r v e n e c  2 0 2 1

Cyklisté mají smůlu, na Kozí dráze budou vlaky 
Ústecký kraj – Na zanedbané pod-
krušnohorské železniční trati, 
která byla roky mimo provoz, 
kraj objedná vlaky. I přes zájem 
vedení Děčína, které prosazuje 
v místě dráhy vybudování cyk-
lostezky. 

„Přes mnohaměsíční složitá 
vyjednávání se Správou želez-
nic, dopravci, s vedením obcí 

a zástupci spolků jsme se do-
stali k tomu, že kraj potvrdil své 
předchozí rozhodnutí a objedná 
turistickou přepravu osob mezi 
Děčínem a Telnicí. Výletní vla-
ky na turisticky atraktivní trati 
pod Krušnými horami by mohly 
vyjet už na podzim, kdy se slaví 
150 let od založení Kozí dráhy,“ 
uvedl náměstek hejtmana Jiří 

Řehák. Podle něj je teď na Sprá-
vě železnic, aby zajistila zpro-
voznění trati, které byla dlouhá 
léta zanedbávaná. „Během ně-
kolika let by mohl být obnoven 
provoz po celé délce trati od Tel-
nice až do Oldřichova u Duchco-
va i přes Krupku, jejíž hornic-
ké památky jsou na seznamu 
UNESCO,“ uzavřel Řehák. gz
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INZERCE

Projekt EUC Kliniky Ústí nad Labem  
Magnetická rezonance se blíží ke konci.  

Od července 2021 Vám tak budeme 
moci nabídnout vyšetření kolen, 
ramen, páteře, hlavy, prsou, 
prostaty a další. Po zkušebním 
provozu v prvních červencových 
dnech Vás budeme informovat 
o termínu zahájení provozu 
a o kontaktech na objednání, 
včetně možnosti objednání on-line. 

Máme nasmlouvány tyto 
pojišťovny: VZP, OZP, ZP MV, ZP 
ŠKODA, RBP.

Objednací doby budou opravdu 
rychlé. Těšíme se na viděnou!

 EUC KLINIKA ÚSTÍ NAD LABEM S.R.O. 

MAGNETICKÁ REZONANCE 
EUC KLINIKA ÚSTÍ NAD LABEM

MC
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Více vitamínu D, lepší 
spánek, více pohybu 
Ústecký kraj – Víte, že na lidské 
zdraví má vliv roční doba? Za-
tímco zimu vnímáme jako rizi-
kové období pro vznik celé řady 
onemocnění, zejména respirač-
ních, v létě se nemocem vyhýbá-
me snadněji. Sluneční vitamín 
aktivuje imunitu. Ale ani léto 
není podle celostního lékaře Bo-
humila Ždichynce bez nástrah. 

V létě jsme méně nemocní 
i díky i zvýšenému přísunu vita-
mínu D, který čerpáme hlavně 
ze slunečního záření. „Vitamín 
D je nutný pro aktivaci proti-
zánětlivé reakce i při rozvoji 
přirozené a adaptivní imunity. 
Přirozené světlo podporuje naše 
zdraví nejen tím, že pomáhá 
produkovat vitamín D, ale slu-
neční svit reguluje naše vnitřní 
hodiny, a díky tomu lépe spíme. 
Sluneční svit přispívá i k psy-
chické pohodě,“ říká lékař.

Co není pro naši imunitu ide-
ální, jsou letní horka. „Organi-
smus ohrožuje nejen přehřátí, 
ale i prudké změny teplot, když 
z rozpálené ulice vkročíme do 

klimatizované kanceláře nebo 
obchodu. Teplotní šok svému 
tělu můžeme způsobit i, konzu-
mací ledového nápoje nebo zmr-
zliny,“ varuje Bohumil Ždichy-
nec a pokračuje: „Se vzrůstající 
teplotou se nám většinou vyhý-
bají virové infekce, ale jiným 
nemocem může teplo, zvlášť 
v kombinaci s vlhkem, svědčit. 
Řeč je o bakteriálních a plísňo-
vých onemocněních, zánětech 
či mykózách.“

Léto nabízí dobrou příležitost, 
jak posílit své zdraví a připravit 
svůj imunitní systém na chlad-
nější měsíce. gz

Lužická nemocnice  
do Krajské zdravotní

Operovali glaukom 
novou metodou
Ústí nad Labem – Lékařský tým 
oční kliniky z ústecké Masary-
kovy nemocnice provedl další 
novou minimálně invazivní ope-
raci u tří pacientů s glaukomem. 
Jako první v České republice 
byli ústečtí oční specialisté oslo-
veni k vyzkoušení této techniky. 

„Jednalo se o nový typ mik-
roimplantátu IStent, který se za-
vádí po otevření přední komory 
oka 1,8milimetrovým rohovko-
vým řezem do místa trámčiny 
komorového úhlu. Vytváří zde 
přemostění neboli mikro bypass 
oblasti, kde je odtoku nitrooční 
tekutiny z oka kladen největší 
odpor. Prakticky se využívá za-
vedení dvou mikroimplantátů, 
ve dvou různých kvadrantech 
oka,“ vysvětlila přednostka oční 
kliniky Ivana Liehneová. Dopl-
nila, že mikroimplantát je z tita-
nu, nemagnetický a na povrchu 
je potažený heparinovou vrst-
vou. Velikost je miniaturní, dél-
ka je 1 mm a 80 µm, má drenáž-
ní průsvit. „Zavádí se do oka na 
speciálním nosiči, je to v podsta-
tě taková malá dutá skobička, 
která musí být „zatlučena“ do 
správného místa,“ uzavírá Ivana 
Liehneová. gz

Rumburk – Lužická nemocnice 
v Rumburku přechází od 1. čer-
vence pod společnost Krajská 
zdravotní. V nemocnici bude 
fungovat dětské a interní od-
dělení, chirurgie a gynekologie 
a léčebna dlouhodobě nemoc-
ných.

Rumburská nemocnice ne-
bude samostatným odštěpným 
závodem, jako je šest stávají-
cích nemocnic Krajské zdravot-
ní v Ústí nad Labem, Teplicích, 
Mostě, Chomutově, Děčíně a Li-
toměřicích. Především z finanč-
ních a personálních důvodů. 
„Bude součástí ústecké Masary-
kovy nemocnice jako středisko 
Rumburk, což nám umožní do-
stat lékaře do Rumburku, sná-
ze dosáhneme na akreditace, 
budeme moci odlehčit i ústec-
ké nemocnici,“ uvedl předseda 
představenstva Krajské zdravot-
ní Ondřej Štěrba a dodal: „Udě-
láme vše dostupné pro to, aby se 
nemocnici povedlo pozvednout 
v co nejkratší možné době.“

Nemocnici koupil loni Ústec-
ký kraj od insolvenční správky-
ně za 63 milionů korun. Od led-
na 2021 ji spravovala Krajská 
majetková. gz
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V regionu natáčejí štáby z celého světa
Ústecký kraj – Region, obklo-
pený z jedné části Krušnými 
horami a z druhé malebným 
Českým středohořím, nabízí 
návštěvníkům stovky krás-
ných míst a staveb. Díky tomu 
se stal oblíbeným mezi filmaři. 
Zatímco zahraniční štáby lá-
kají právě neokoukaná zákou-
tí, přírodní skvosty i nádherná 
sídla, ty české zajímá drsnější 
tvář regionu.

Na zámku v Li-
bochovicích se 
v červnu 

usadil štáb americké televiz-
ní sítě Starze. Důvodem je 
filmové zpracování románu 
Nebezpečné známosti fran-
couzského autora Choderlose 
de Laclose. V hlavních rolích 
seriálu se objeví Alice Englert 
jako markýza de Merteuil a Ni-
cholas Denton jako vikomt de 
Valmont. Tvůrci si pro kulisy 
dobového osmidílného seriá-
lu vybrali růžový a modrý sa-
lonek, ale některé scény se 
točí i na nádvoří nebo v parku. 
Kromě libochovického zámku 
filmaři seriál natáčí i v Plo-
skovicích, v areálu kláštera 
v Doksanech a na roudnickém 
zámku. 

„Producentům a tvůrcům 
prostřednictvím Filmové kan-
celáře Ústeckého kraje nabí-
zíme spolupráci a pomoc tak, 
aby pro ně bylo natáčení v na-
šem regionu co nejefektivněj-
ší a aby se k nám vraceli,“ říká 
náměstek hejtmana Jiří 
Řehák. „Jsme 
rádi, 

že 
si pro-

dukce vy-
brala právě pa-

mátky Ústeckého 
kraje. Tvorba seriálu 

s sebou nese i výrobu a vý-
stavbu dekorací nebo přípra-
vu speciálních masek a rekvi-
zit,“ dodala Barbora Hyšková 
z krajské filmové kanceláře.

Světové filmaře láká 
příroda i památky

Ústecký kraj nabízí filma-
řům neokoukané lokality, ne-
využívané objekty nebo pří-
rodní scenérie, které dokážou 
dokreslit dobovou atmosféru. 
Filmový průmysl je i velkou 
propagací regionu. Natáče-
la se zde pro filmovou plat-
formu Netflix nová adaptace 
Remarqueova románu Na zá-
padní frontě klid. Pro válečné 
drama si filmaři vybrali okolí 
Postoloprt a Krásného Dvora. 

Často si zahraniční filmaři 
vybírají Žatec. Loni se ve měs-
tě natáčela třetí řada úspěšné-
ho německého seriálu Ponor-
ka, v minulých letech to byly 
snímky Králíček Jojo, Úkryt 

v ZOO, Svět v ohni nebo Z Paří-
že do Paříže. Naposledy si štáb 
vybral historické jádro města 
pro scény k snímku Norim-
berk. Do Litoměřic, na zámky 
Ploskovice a Libochovice, za-

vítala němec-
ká pohádka Trpasličí nos. 

V Tisé se natáčel legendární 
film Letopisy Narnie – Lev, ča-
rodějnice a skříň z produkce 
studia Walta Disneye. 

Připravuje se projekt britské 
produkce s názvem Extincti-
on. Natáčet se bude v Mostě, 
Litoměřicích, Žatci a Posto-
loprtech.

Drsný sever zajímá 
české produkce

Známá místa i nevšední zá-
koutí Ústeckého kraje využí-
vají i tuzemské štáby. Žatec 
neláká jen zahraniční filmaře, 
na místním náměstí natáčel 
český štáb desetidílný televiz-
ní seriál Náměstíčko. Česká 
televize v Mostě natáčela stej-
nojmenný oblíbený komediál-
ní seriál scenáristy Petra Ko-
lečka. „Most je dělnické město, 
a proto má svou nezaměnitel-
nou filozofii. Vizuálně je na-
prosto unikátní, protože vy-
rostlo na zelené louce během 
několika let jako náhrada za 
zbořený starý Most. Není moc 
měst, kde se snoubí krásná 
příroda s ryze socrealistickou 
architekturou,“ vysvětlil, proč 
právě Most, režisér seriálu Jan 

Prušinovský. V průběhu 65 na-
táčecích dní, po které se seriál 
připravoval, si v něm zahrálo 
celkem 821 komparzistů pře-
vážně z Mostu a okolí.

V Krušných horách, na Ús-
tecku a Děčínsku se točil dal-

ší neméně úspěšný 
seriál Rapl. 

Do krajského 
města zamířil i štáb 
režiséra Petera Bebjaka, 
který tu natáčel drama Zprá-
va. V ústeckých lokacích se 
točil i thriller Stínohra. V Cho-
mutově, v areálu bývalých 
městských lázní krimiseriál 
Zrádci. Na Šluknovsku točil 
komedii Bourák režisér Ondřej 
Trojan. Většina scén se natá-
čela ve Varnsdorfu – Šlukdor-
fu. „Varnsdorf má svoje speci-
fické kouzlo. Střet časů, kdy 
zde panoval v druhé polovině 
19. století čilý průmysl, v ob-
dobí po druhé světové válce, 
kdy došlo k vysídlení drtivé 
většiny místního obyvatelstva, 
s dnešní dobou zde vytváří 
něco ojedinělého, což nás sem 
právě s filmovým štábem při-
lákalo,“ řekl k místu natáčení 
herec Jiří Macháček, který hra-
je ve filmu Rudu. 

Do regionu se na podzim 
vrátí i štáb režiséra Dana Svát-
ka, který chce zfilmovat další 
knihu ústeckého spisovate-
le Josefa Formánka Dvě slova 
jako klíč a navázat na úspěch 
předchozího snímku Úsměvy 
smutných mužů. gz

č e r v e n / č e r v e n e c  2 0 2 1

Na žateckém náměstí se natáčelo komediální drama z druhé světové války Králíček Jojo. Film získal šest nominací na Oscara a nakonec jednoho za adaptovaný scénář získal. Foto: Jan Adler/Czech Anglo Productions
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Marcela Březinová: S vášní pro hudbu a zpěv jsem se už narodila
Loni oslavila šedesáté narozeniny a k tomu 
čtyřicet let na české hudební scéně. 
Spoluzakladatelka dnes již legendárního 
OK Bandu Marcela Březinová je pořád plná 
energie, kterou rozdává svým posluchačům, 
ale i studentům konzervatoře. 
Gabriela Zlámalová

Narodila jste se v Podbořa-
nech na Lounsku, ale jste 
Pražanka…

Já jsem se v Podbořa-
nech vlastně pouze naro-
dila. Můj tatínek byl zubní 
lékař a měl v Podbořanech 
kamaráda-porodníka, tak 
tam maminku odvezl. Jsem 

Pražačka, až do roku 
2006 jsem bydlela 
a žila v Praze. Pod-
statnou část dětství 

jsem tak proži-
la v pražských 

Dejvicích. 

A teď žijete kde?
Bydlím ve vesnici nedaleko 

Kutné Hory, na krásném místě 
a hlavně v přírodě, kterou by-
tostně ke svému životu potře-
buji! Život v blízkosti přírody 
mě baví už dlouho a v době co-
vidu je nedocenitelný. Nicmé-
ně do Prahy dojíždím, hlavně 
kvůli pracovním povinnostem.

Četla jsem, že jste část dět-
ství prožila v Libyi. 

Ano, v Libyi jsem proži-
la nádherné a inspirativní tři 
roky. Po absolvování české 
první třídy v roce 1968 jsme 
s maminkou odjely, neboli 
přesněji řečeno utekly 21. srp-
na za tatínkem. Tatínek tam 
byl pracovně. Byl zubním 
lékařem na klinice a já po 

šťastném shledání začala 
navštěvovat americkou 

klášterní školu.

Musí to být sil-
ná vzpomínka, co 
vám to dalo?

Co mi to dalo? 
Vzpomínky na afric-

kou zemi jsou krásné. 
Pro dítě z komunis-
tické země neobyčej-
né srovnání hodnot 
a přísun „necenzuro-
vaných“ vjemů a in-
formací z rozdílných 
kultur... Prostě tako-
vý malý zázrak!



barva: oranžová 

jídlo: musaka

hudba: dobrá, mně 
příjemná

číslo: 9

politik: Asi Pavel 
Kárník, protože jeho 
práci osobně znám

M O J E  N E J
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Zpěvačka, textařka a pedagožka Mar-
cela Březinová je rodačka z Podbořan, 
narodila se 18. listopadu 1960 a vy-
studovala střední zdravotnickou školu 
a zpěv na tehdejší Lidové konzervatoři. 
Je spoluzakladatelkou kapely OK Band 
(1981–1987). První sólové album s ná-
zvem Každej to má rád natočila v roce 
1993. V září 2011 vydala s OK Bandem 
bilanční album k 30. výročí kapely. Na 
Mezinárodní konzervatoři v Praze vede 
oddělení populárního zpěvu a vyučuje 
interpretaci. Žije na vesnici nedaleko 
Kutné Hory. Jejím manželem byl režisér 
a skladatel Zdeněk Švarc, má dceru 
Vandu a syna Jana.

Marcela Březinová

P R O F I L

R O Z H O V O R

Marcela Březinová: S vášní pro hudbu a zpěv jsem se už narodila
Odkdy se věnujete hudbě? 
Kdo vás k ní přivedl?

Hudba a zpěv jsou mou veli-
kou vášní... Miluju to. Je to pro 
mě nejpřirozenější předávání 
energie, lék i meditace. Zpěvač-
kou jsem chtěla být už od dět-
ství. Myslím, že jsem se s vášní 
pro hudbu a zpěv už narodila! 
(smích)

Známe vás zejména z OK Ban-
du. Jak na působení v kapele 
vzpomínáte?

Jsem spoluzakladatelkou dnes 
již legendární kapely OK Band, 
a jak vždy v legraci říkám, že je 
to moje „rodná hrouda“. I když 
jsem kapelu několikrát opus-
tila, tak je to stále moje doma. 
Profesionální kariéru jsem tam 
začala, pro zpěvačku ten nejlep-
ší start!

Ted jste sólová zpěvačka, 
nebo máte kapelu?

Nejčastěji koncertuji s fa-
mózním pianistou, skladatelem 
a autorem některých mých pís-
ní Petrem Ožanou, s ním vystu-
puju v pořadu Spojeni hudbou.... 
Jde o komorní koncerty. Najde-
te-li si mé webové stránky mar-
celabrezinova.cz, Facebook, In-
stagram nebo YouTube, dozvíte 
se více našich plánů (smích).

Jde říct, jakou písničku máte 
nejraději?

Těžká a pro mne naprosto ne-
možná odpověď... Všechno jsou 
to totiž moje další děti... (smích)

Vaším pracovním nástrojem je 
hlas. Jak si ho chráníte?

Profesionálně. Je to potřeba, 
v minulém roce jsem oslavila 
nejen šedesáté narozeniny, ale 
také čtyřicet let na české hu-
dební scéně. 

Čtyřicet let na scéně a krásné 
kulatiny. Plánujete to nějak 
oslavit? Například narozeni-
novým koncertem?

Ráda bych narozeninový kon-
cert uspořádala někdy v průbě-
hu roku. Jakmile bude něco jis-
tého, tak se velmi ráda o datum 
a místo konání podělím. Nyní je 
vše v jednání. 

A jak se cítíte, když se vám 
tak sešly kulaté číslice?

Tento klidný čas mi umožnil 
se zastavit, podívat se blíže do 
sebe a spojit se s přáními mojí 
duše a to je myslím nejvíc.

Chystáte stále nové písničky? 
Co je vám inspirací?

Inspirací je každý den a právě 
v tomto čase zklidnění a rozpo-
znávání sebe samotných je jí 
ažaž. Na texty i písně je kolem 
nás inspirací mnoho a nemám 
problém si vybrat. Stačí otevřít 
oči a srdce! Bez toho si svou 
cestu nedovedu představit. Jak 
hudební, tak textařskou. Je mou 
součástí a nepřestanu být vděč-
ná, že ještě po čtyřiceti letech 
profesionálního zpívání mě hud-
ba tolik naplňuje radostí.

V posledním roce jsme museli 
nedobrovolně zbrzdit. Jak to 
máte vy?

Já si jedu stále svým tempem, 
vždy si najdu předmět zájmu. 

Začala jsem více hrát na kyta-
ru, klavír, výtvarničit a psát... 
Kreativní, to já tedy jsem 
(smích). 

Vy ale i učíte. Probíhala 
u vás také on-line výuka?

Již čtrnáct let vedu odděle-
ní populárního zpěvu na Me-
zinárodní konzervatoři Pra-
ha, a učím interpretaci. Tedy 
to, jak si pohrát s textem, 
s dynamikou, aby zpěvák 
přesně rozuměl textu, který 
zpívá. Předávat zkušenos-
ti mladé generaci je úžasné 
a velmi mě to baví. V posled-
ním roce jsme všichni učili 
on-line. Využívali jsme všech-
ny dostupné techniky, zpíva-
li jsme přes Skype či What-
sApp. Dalo se to zvládnout, 
studenty to bavilo, ačkoli 
jsem si to ze začátku neumě-
la představit. Ale musím říct, 
že u mého předmětu ale nic 
prezenční výuku nenahradí, 
i tak to bylo důležité rozpo-
znání lidských a psychických 
schopností.

Co ráda děláte ve volném 
čase?

Ve svém volném čase trávím 
čas na zahrádce. Trávím čas 
v přírodě, běhám, jezdím na 
kole, mám ráda jógu... Vždy se 
něco najde.

Prozradíte plány do budouc-
na? 

Užívám si každého dne, to je 
pro mne nejdůležitější! Co při-
jde, přijde... Každou zkušeností 
a dovedností se posouváte.

č e r v e n / č e r v e n e c  2 0 2 1

V legendárním OK Bandu Marcela Březinová kariéru odstartovala. Foto: Jiří Antalovský
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Ústecká průmyslovka zvládla pandemická omezení
a přichází s projektem výuky virtuální realitou
Jedna z největších páteřních 
škol Ústeckého kraje – Střední 
průmyslová škola v Ústí nad 
Labem, podle slov jejího ředitele 
Mgr. Bc. Jaroslava Mareše, velmi 
dobře obstála v nelehké době 
pandemie covidu-19. Přes veškerá 
úskalí distanční výuky se podařilo 
zvládnout maturitní a závěrečné 
zkoušky a především zrealizovat 
přijímací řízení.

„I když opatření vlády po vět-
šinu roku znemožňovala prezenční 
výuku, dařilo se nám v rámci intencí 
epidemických opatření realizovat 
konzultace v laboratořích, s mistry 
odborného výcviku a také praxe. 
Především žáci učebních oborů den-
ního i dálkového studia je ve velké 
míře využili pro získání odborných 
dovedností k závěrečným zkouškám,“ 
říká Jaroslav Mareš.

Neomezila pandemie výběr a ná-
bor do prvních ročníků školy?

Přestože neproběhly veletrhy 
vzdělávání, nemohli jsme uskutečnit 
ukázkové dny a dny otevřených dveří 
probíhaly pouze on line formou, zájem 
o školu neklesl. Opět naplníme třídy 
jak maturitních, tak učebních oborů.

Mohou se studenti těšit i na nějaké 
novinky ve výuce a vybavení učeben?

Po dobu distanční výuky se podařilo 
zlepšit vybavení školy dalšími digitálními 
a audiovizuálními prostředky. Největší 
novinkou je vývoj vzdělávacích modulů 
formou virtuální reality. Nejde o princip 
her, ale spíše o přiblížení nových 
výukových metod poplatných současné 
době a oceňovaných mladou generací. 
Například zedník může postavit virtuální 
zeď pod on line dohledem mistra. Přes 
veškerou digitalizaci i v této době je ale 
nezaměnitelná role učitele, minimálně 
jako mentora a také kontrolního článku. 
Máme připravený záměr rekonstrukce 
datovo-síťových prvků a serverového 
řešení školy. Zpracováváme také záměr 
rekonstrukce elektroinstalace střediska 
Stříbrníky a revitalizace venkovního 
sportovního areálu střediska Resslo-
va. Vše bude záležet na finančních 
možnostech a tvorbě fondů školy, víme, 
že to v současné situaci nebude lehké 
s uvážením možností našeho zřizova-
tele, který řeší dopady pandemie na 
financování škol.

Co považujete za svůj úspěch na 
konci doby omezení výuky a kontaktů 
s žáky?

Možná to, že se podařilo udržet 

spolupráci s partnery školy. Odborníci 
z firem vyučují ve škole, odborný výcvik 
a praxe probíhají v reálných podmínkách 
firem. Výsledkem je podpora žáků školy, 
získání praktických dovedností a u řady 
žáků získání perspektivního zaměstnání 
po absolvování školy. Nádherný příklad, 
jak jednoduše to jde a      jak funguje sys-
tém bez potřeby složitých názvů a zdů-
vodňování „duálního vzdělávání“. Jenom 
najít správnou cestu. Tady musím hodně 
poděkovat za dlouholetou spolupráci 
firmám Monzas, Správě železnic a NTD 
group. Nedostatek pracovníků na trhu 
práce nám naopak napomohl najít další 
firmy, které mají eminentní zájem se 

školou spolupracovat a podílet se na 
vzdělávání mladé generace, potažmo 
svých budoucích zaměstnanců.

A jaká je nyní perspektiva oborů 
školy a šance absolventů na 
uplatnění? 

Na základě spolupráce s firmami 
lze jednoznačně konstatovat, že škola 
vyučuje jedny z nejperspektivnějších 
oborů na trhu práce. I když prognózy 
ekonomického vývoje státu a s tím 
souvisejícího trhu práce nejsou v řadě 
oblastí příliš optimistické, nemáme vel-
ké obavy o uplatnění našich absolven-
tů. Specializujeme se na obory v šesti 
oblastech vzdělávání zaměřených na 
strojírenství, elektrotechniku, dopravní 
prostředky, informační technologie 
a logistické a finanční služby. Absolven-
ti všech oborů nacházejí velmi snadno 
uplatnění na trhu práce, ve většině 
oborů bychom mohli mít dvojnásobnou 
kapacitu a všichni maturanti a vyučení 
by hned měli práci v oboru.

Více informací na www.spsul.cz.

Jaroslav Mareš (vlevo vpředu) na jednání 
s partnerskými firmami školy Monzas, Správa 
železnic a NTD group

Atletka je krůček 
od paralympiády

Nakročeno na letní paralym-
pijské hry v To-
kiu má atlet-
ka, která hází 
diskem, koulí 
i oštěpem Mar-
tina Šimono-
vá. Její cestu 
za sportovním 
snem sleduje-
me už dlouho. Gratulovali jsme 
jí k bronzu na dubajských svě-
tových hrách, kde si splnila li-
mit na mistrovství Evropy i na 
paralympiádu. Na mistrovství 
Evropy skončila čtvrtá a nedo-
čkavě čeká, jestli jí to otevře 
dveře na paralympiádu. 

„Nominace do Tokia byla 
uzavřena 6. června, v den kdy 
končilo mistrovství Evropy 
v Polsku. O místenku na pa-
ralympiádu jsme se praly tři 
holky – já, sprinterka a kužel-
kářka. Protože Česká republi-
ka získala další místa, tak nám 
bylo řečeno, že jedeme všech-
ny tři,“ říká Martina Šimono-
vá, ale jedním dechem dodává, 
že dokud to nebude oznámeno 
oficiálně, tak není nic jistého. 
Jasno by mělo být začátkem 
července. gz

Tablo pro dlouholetého kapitána

Ještě před výkopem posled-
ního domácího utkání sezóny 
nejvyšší tuzemské fotbalové 
ligy došlo k předání poděko-
vání dlouholetému kapitáno-
vi Army Honzovi Peterkovi. 
Jan Peterka nastoupil poprvé 
na Městském stadionu v Ústí 
nad Labem v dresu soupeře, 

a zahrál si tak proti svým bý-
valým spoluhráčům, kamará-
dům a rodině. Klub se mu ještě 
před zápasem rozhodl poděko-
vat za jeho cenné služby, kte-
ré pro Armu během dlouhých 
let odvedl. Jan Peterka přišel 
do Army v roce 2011 a v ústec-
kém dresu odehrál více než 

240 mistrovských utkání v lize 
a poháru. Jako poděkování se 
mu klub rozhodl předat pamá-
teční dres, tablo a dárkový koš. 
Ocenění předali ředitel klubu 
Václav Kožíšek a sportovní ma-
nažer Petr Heidenreich. Honzo, 
děkujeme za všechno. 

 FK Ústí n. L.
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Fotbalisté podpořili 
nemocného Štěpánka 

Štěpánek z Teplic trpí takzva-
ným Coffin–Siris syndromem 
typu 1, což je poměrně vzácné 
genetické onemocnění, které 
má řadu projevů. U Štěpánka 
se jedná zejména o mentální 
retardaci, dětský autismus, epi-
lepsii, centrální zrakovou vadu 
a hypotonický syndrom. 

„Nadační fond FK Teplice 
proto pomohl uhradit alespoň 
jeden měsíc Aplikované beha-
viorální analýzy (ABA), která 
stojí jeho rodiče měsíčně sedm 
tisíc korun. V rámci terapií, 
které Štěpán navštěvuje, jde 
o jednu z finančně i časově nej-
náročnějších,“ vysvětluje Mar-
tin Kovařík, předseda správní 
rady nadačního fondu.

Kromě daru ve formě pe-
něz se s osmiletým Štěpánkem 
a jeho rodinou potkal i člen do-
zorčí rady Nadačního fondu FK 
Teplice Admir Ljevakovič a pře-
dal tašku s předměty FK Tepli-
ce pro něj i pro jeho bratra.

V případě, že i vy bude-
te chtít finančně podpořit 

Štěpánka, aby mohl s terapií 
ABA pokračovat i v dalších mě-
sících, tak to můžete udělat 
prostřednictvím transparent-
ního účtu Nadačního fondu FK 
Teplice číslo 293310060/0300 
vedeného u ČSOB, do poznám-
ky uvádějte „pomoc Štěpán-
kovi“.

 FK Teplice 

Podpořte pořízení 
výtahu pro seniory 

V Domě pokojného stáří sv. 
Ludmily v Chabařovicích, kde 
pomáhají nesoběstačným se-
niorům, z nichž většina trpí 
Alzheimerovou chorobou, už 
řadu let usilují o stavbu výtahu. 

„V našem zařízení již ně-
kolik let usilujeme o stavbu 
výtahu, který usnadní pohyb 
klientů i personálu v zařízení 
a pomůže lepšímu využívání 
prostor. Zatím se nám poda-
řilo zajistit finanční prostřed-
ky z dotačního titulu Minis-
terstva práce a sociálních věcí 
ve výši 1 800 000 Kč, celkové 
náklady ale činí 2 534 649 Kč. 
Potřebujeme tedy ještě přes 
700 000 Kč pro spolufinanco-
vání,“ vysvětluje ředitel ústec-
ké charity, pod kterou chaba-
řovický domov patří, Rostislav 
Domorák. 

Dotaci ve výší padesát tisíc 
korun dalo domovu na stavbu 
výtahu i město Ústí nad La-
bem. Pokud chcete seniorům 
pomoci, tak můžete prostřed-
nictvím nadačního programu. 
Odkaz na sbírku najdete na 
stránkách domova: charitaus-
ti.cz. Sbírka potrvá do 5. čer-
vence. gz

Chcete soutěžit? 
Zbývá už jen pár dní

Osmý ročník tradiční literár-
ní soutěže pro seniory z Ústec-
kého kraje Senior art vyhlásil 
hejtman Jan Schiller. Téma pro 
letošní rok je: Úsměvy z Ústec-
kého kraje.

Literární soutěž Senior art 
2021 se vyhlašuje v kategori-
ích próza a poezie. Je určena 
pro seniory nad 60 let s trva-
lým pobytem v Ústeckém kraji, 
včetně obyvatel domovů pro 
seniory v kraji.

Soutěžní příspěvky můžou 
lidé posílat do konce červ-
na poštou na adresu Krajský 
úřad Ústeckého kraje, Vero-
nika Jarošová, Odbor kance-
lář hejtmana, Velká Hradební 
3118/48, 400 02 Ústí nad La-
bem. Obálku označte nápisem 
„Senior art 2021“. Více infor-
mací najdete na stránkách 
www.kr-ustecky.cz. Vyhlášení 
vítězů proběhne na podzim. 

 KÚ Ústecký kraj

č e r v e n / č e r v e n e c  2 0 2 1
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NABÍDKA LETNÍCH TÁBORŮ 2021 

Dům dětí a mládeže a ZpDVPP Ústí nad Labem nabízí volná místa na letních příměstských táborech. V nabídce máme 82 letních táborů – 
60 příměstských a 12 pobytových. Ve spolupráci se Sdružením dětí a mládeže TILIA a za finanční podpory Ministerstva školství nabízíme 10 let-
ních vzdělávacích kempů, které jsou pro účastníky zdarma. Aktuální nabídka, bližší informace a přihlášení na www.ddmul.cz. 

ČERVENEC 
In-line 1    5.–9. 7. 2021  1 700 Kč
Příměstský sportovní Camp Chabařovice 5.–9. 7. 2021 2 600 Kč
Rybářský příměstský tábor  5.–9. 7. 2021 1 500 Kč
Poznávací PT s Kájou   7.–9. 7. 2021  1 020 Kč
Zkrácený PT s Vendy a Jančou  7.–9. 7. 2021    900 Kč
PT Léto s muzikálem   12.–16. 7. 2021 1 250 Kč
Prázdniny v DDM 1   12.–16. 7. 2021 1 200 Kč
PT s Kačkou a Týnkou   12.–16. 7. 2021 1 500 Kč
Letní soustředění Školy stepu  12.–16. 7. 2021 1 200 Kč
PT Týden plný zážitků   19.–23. 7. 2021 1 250 Kč
PT Muzikál s Olgou   19.–23. 7. 2021 1 250 Kč
Lezecký tábor s Lenkou 1  19.–23. 7. 2021 1 850 Kč
PT s Adri a Šári DDM Chaba  19.–23. 7. 2021 1 500 Kč
Týden na zámku – červenec  26.–30. 7. 2021 1 500 Kč
Týden napříč kontinenty  26.–30. 7. 2021 1 300 Kč

SRPEN
PT DCM – taneční show I. (12–16 let)  2.–6. 8. 2021 1 250 Kč
PT DCM – taneční street III. (12–16 let) 2.–6. 8. 2021 1 250 Kč
PT DCM – taneční hip hop IV. (12–16 let) 2.–6. 8. 2021 1 250 Kč
PT DCM – taneční show VII. (16–20 let) 2.–6. 8. 2021 1 250 Kč
PT Broučkové v přírodě  2.–6. 8. 2021 1 250 Kč
PT DCM – taneční show mini II. (5–7 let)  9.–13. 8. 2021 1 250 Kč
PT DCM – taneční show I. (8–11 let)  9.–13. 8. 2021 1 250 Kč
PT DCM – taneční street I. (8–11 let)  9.–13. 8. 2021 1 250 Kč
LPT Telnice s Pájou a Klárkou  9.–13. 8. 2021 1 500 Kč
PT Beauty týden   16.–20. 8. 2021 1 250 Kč
PT Povrlské léto   16.–20. 8. 2021 1 500 Kč
Lezecký tábor s Lenkou 2  16.–20. 8. 2021 1 850 Kč
Letní soustředění Musical school 23.–29. 8. 2021  900 Kč
Sportujeme-Stepujeme  23.–27. 8. 2021 1 300 Kč
In-line Chlumec   23.–27. 8. 2021 1 700 Kč

Bližší informace a on-line přihlášení – www.ddmul.cz

PŘÍMĚSTSKÉ TÁBORY S HOKEJBALEM

PŘÍMĚSTSKÉ TÁBORY

Příměstský tábor nejen s hokejbalem II 16.–20. 8. 2021 1 500 Kč Příměstský tábor nejen s hokejbalem I 23.–27. 8. 2021 1 500 Kč

Sdružení dětí a mládeže TILIA z.s. ve spolupráci s DDM – LETNÍ VZDĚLÁVACÍ KEMPY – ZDARMA

Kemp zdravého životního stylu   12.–16. 7. 2021
Poznáváme se hrou    19.–23. 7. 2021
Kemp s irským tancem a angličtinou  19.–23. 7. 2021
Kemp s taneční a pohybovou výchovou  19.–23. 7. 2021
Kemp Doctor WHO    26.–30. 7. 2021

Technika letem světem 1.   26.–30. 7. 2021
Technika letem světem 2   16.–20. 8. 2021
Kemp s deskovými a logickými hrami  16.–20. 8. 2021
Prázdniny s "opáčkem" 1   16.–20. 8. 2021

Bližší informace a on-line přihlášení – www.ddmul.cz
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Budu prosazovat podporu bydlení pro mladé
Jaroslav Komínek je od roku 

2006 zastupitelem města Cho-
mutova, od roku 2008 také Ús-
teckého kraje. Jako radní a ná-
městek hejtmana se mezi lety 
2012 a 2020 zasadil o nápra-
vu problémů veřejné dopravy 
v Ústeckém kraji. Úspěšně bo-
joval nejen o udržení provozu 
na železnici, rázně utnul také 
nehorázné požadavky autobu-
sových dopravců a prosadil za-
ložení krajské společnosti Do-
prava Ústeckého kraje, která 
se měla postupně starat o vět-
šinu autobusových linek.

Vaší doménou je doprava. Blíží 
se léto. Co byste čtenářům do-
poručil jako tip na výlet?

Tipů vám můžu dát celou 
řadu, náš kraj stojí za vidě-
ní od Perštejna po Varnsdorf. 
Kraj objednává turistickou do-
pravu hned na šesti vlakových 
tratích, které jsme zachránili 
před zrušením. Na jednu z nich 
(Švestkovou dráhu) se dokonce 

vrátila pravidelná doprava.
A tip a výlet? Já jsem třeba 

nedávno jel vlakem z Chomu-
tova do Ústí nad Labem. Tam 
jsem přestoupil na loď a do-
plul do Lovosic. Odtud jsem jel 
vlakem do Mostu a dál zpět do 
Chomutova. To vše na jedinou 
jízdenku Dopravy Ústeckého 
kraje za 140 korun pro dospě-
lého a 35 pro dítě. Pěkný výlet 
na celý den, při kterém uvidíte 
mnoho krásných míst Ústecké-
ho kraje. 

Nové krajské vedení zrušilo 
většinu připravených investic, 
na některé vypsalo nová výbě-
rová řízení. Dává to smysl?

Nedává, ať se na to díváme 
z jakékoli strany, nepřineslo to 
nic dobrého. Některé stavby 
zrušili úplně, jiné sice běží, ale 
jsou dražší.

Příkladem jsou třeba nové 
operační sály v chomutovské 
nemocnici. Námi zadané výbě-
rové řízení bylo zrušeno. O pár 

měsíců později bylo vypsáno 
znovu, jenže mezitím podraži-
ly stavební práce až o půlku. 
Zaplatíme to my, daňoví po-
platníci.

Čím se budete zabývat, pokud 
budete zvolen poslancem? Ne-
zapomenete v Praze na „svůj“ 
Ústecký kraj?

Náš kraj dodává energii pro 
velkou část Česka, přesto je 
trochu odstrčený. Má spoustu 
problémů, které „Praha“ může 
vyřešit. Především se zasa-
dím o to, aby se zde dobře žilo 
a lidé odsud neodcházeli. Po-
kusím se prosadit podporu by-
dlení pro mladé, rozvíjet škol-
ství, udržet špičkové veřejné 
zdravotnictví a sociální služby. 
Pokusím se zpomalit ztrátu 
pracovních míst horníků i hle-
dat podporu pro zemědělce. 
A samozřejmě mým tématem 
je doprava. Veřejná musí být 
dostupná a spolehlivá. Indivi-
duální by měla být bezpečná, 
ale ne za cenu šikany řidičů.

V Ústeckém kraji žiju a roz-
hodně se sem budu z Prahy po-
každé rád vracet – pomáhat ře-
šit problémy nejen kraje a obcí, 
ale především našich lidí.

Oldřich Bubeníček: Krajskou zdravotní nám kraje záviděly

Náměstek hejtmana Jaroslav Komínek a hejt-
man Oldřich Bubeníček prohlíží zbrusu novou 
techniku Správy a údržby silnic na jaře 2019. 
I zde však nové vedení kraje šetří a peníze na 
opravy silnic nejsou.

Oldřich Bubeníček byl mezi 
lety 2012 a 2020 úspěšným 
hejtmanem Ústeckého kra-
je. Nové vládě ANO a ODS 
předával kraj, který nejenže 
zajistil dopravní obslužnost 
nebo stabilizoval nemocnice, 
ale také splatil většinu dluhů 
po čachrech s ROP Severozá-
pad za vedení ODS a ČSSD, 
a dobrým hospodařením ještě 
zvládl navýšit majetek kraje 
z 26 na 29 miliard korun. A to 
je spousta peněz, na které si 
dnes někteří dělají zálusk.

KSČM po volbách skončila 
v opozici. Pohlídáte pro obča-
ny kraje to, čeho se vám poda-
řilo dosáhnout?

Určitě! Z kraje jsme se snaži-
li udělat místo k dobrému žití. 
Vybudovali jsme silné kraj-
ské nemocnice, podporovali 
střední školství, učně i studen-
ty, opravovali školy, sociální 
ústavy, památky. Vyřešili letitý 
problém s dopravou, opravova-
li silnice, splatili staré dluhy. 
Přitom jsme neřešili, kdo má 
jakou stranickou průkazku. 
Víte například, že ředitelem 
Krajské zdravotní jsme udě-
lali svého času předsedu kraj-
ské ODS? Důležité přeci je, jak 
jsou lidé schopní a jak pracují 
pro občany kraje, ne pro sebe. 
To se bohužel po posledních 
volbách změnilo a u nové vlá-
dy ANO a ODS vidíme spíš prů-
švihy než práci pro lidi. Snad 

si voliči na podzim vzpome-
nou, jakou dobrou práci jsme 
s kolegy odvedli.

Krajskou zdravotní jste pře-
bírali s obrovskými dluhy. Po 
osmi letech jste odevzdali zis-
kovou, moderní a hrdou spo-
lečnost. Neobáváte se zhorše-
ní stavu Krajské zdravotní?

Krajská zdravotní byla kle-
not! Ostatní kraje nám ji závi-
děly! Masarykova nemocnice 
má dvanáct klinik, špičko-
vé odborníky, provádí unikát-
ní operace. Občané Ústecké-
ho kraje skoro nemusí jezdit 
kvůli léčení do Prahy. Ostat-
ní nemocnice se přetvářely 
na moderní okresní nemocni-
ce. A hospodařily beze ztrát! 

KRAJSKÉ NEMOCNICE
NEDÁME!

KSCM.cz
facebook.com/volimKSCM

Dostupné a kvalitní zdravotnictví
pro každého.
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Podařilo se zachránit komplex-
ní onkologické centrum v Ústí 
a Chomutově. 

Nová vláda přitom vedení 
Krajské zdravotní odvolala do-
slova jen pár hodin po svém 
nástupu k moci. To jen potvr-
zuje mé obavy, že ANO, ODS 
a Spojenci se snaží Krajskou 

zdravotní dostat do ztráty, aby 
ji pak mohli „zachraňovat“. 
Rozdrobí ji, špičkoví odbor-
níci odejdou a společnost již 
nebude konkurovat pražským 
nemocnicím. V horším případě 
tohoto „problému“ kraj za ko-
runu „zbaví“ nějaký soukromý 
investor.
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Pověsil brusle na hřebík
Dlouholetý litvínovský 

útočník Peter Jánský ukončil 
v šestatřiceti letech hokejo-
vou kariéru. Jeden z důležitých 
členů mistrovského kádru po 
loňské sezóně pověsil brusle na 
hřebík. Peter Jánský je odcho-
vancem mosteckého hokeje. 

Do Litvínova přišel v roce 
2004 a v téže sezóně debuto-
val i za A-tým. Za chemiky ode-
hrál 502 utkání a řadí se mezi 
nejlepší útočníky v litvínov-
ské historii. Za svou kariéru 
v černožlutém dresu posbí-
ral 213 kanadských bodů za 
122 gólů a 90 asistencí. Urostlý 
útočník šel v kariéře postup-
nými krůčky a stal se členem 
elitního litvínovského útoku 
s matadory Viktorem Hüblem 
a Františkem Lukešem. Svými 
výkony si vysloužil několikrát 
nominaci do národního týmu, 
ale na mistrovství světa se ne-
probojoval.

 V sezóně 2011/2012 poprvé 
změnil angažmá, když po dva-
cetigólové sezóně v dresu Ver-
vy zamířil do Sparty Praha. V té 
strávil dva roky a vzhledem 
k přetlaku v útoku si zahrál i za 
pardubické Dynamo. V roce 

2013 se ale vrátil zpátky na se-
ver Čech. V následujícím extra-
ligovém ročníku byl důležitým 
členem mistrovského týmu. 
Zažil svoji bodově nejlepší se-
zónu a výrazně přispěl k zisku 
mistrovskému titulu. V paměti 
všech litvínovských příznivců 
navždy zůstane gól v prodlou-
žení pátého zápasu s Kometou 
Brno, kdy Peter Jánský rozho-
dl o postupu Vervy do finále 
extraligového play off. Působil 
i na Kladně a poslední dva roky 
strávil v dresu partnerských 
Litoměřic. Po sedmnácti se-
zónách v profesionálním hokeji 
se rozhodl ukončit kariéru.

 HC Verva Litvínov 

Srdcaři pro Matyáše
Devítiletý Matyáš z Bíliny 

se narodil v sedmi měsících 
s mozkovou obrnou. S šekem 
„Jednou stopou pro Maty-
ho“ na 120 000 korun v ruce 
si dokázal ihned spočítat, že 
tím má zaplaceno jeden a půl 
neurorehabilitačního pobytu 
na jedné ze speciálních praž-
ských klinik. „Je to krásné, 
úžasné, nečekali jsme, že se 
tolik vybere. Jeden pobyt na 
klinice stojí 80 000 korun, 
moc nám to pomůže,“ uvedla 
za celou rodinu jeho babička 
Bohuslava Šťastná.

Motorkářská parta, ale pře-
dala dva symbolické šeky. 
„Opět se nám podařilo nashro-
máždit poměrně dost koru-
nek, a to nejen díky těm, co si 
koupili kalendář Jednou sto-
pou pro Máří 2021, ale i díky 
přispění Nadace ČEZ,“ říká 
Kamila Češpivová, která pra-
cuje v Elektrárně Ledvice.

Kromě Matyáše si další šek 
na 155 155 korun před Elek-
trárnou Ledvice převzala 
Marcela Dvořáčková, vedou-
cí Domova sv. Máří Magda-
lény v Jiřetíně pod Jedlovou, 
který poskytuje dočasný azyl 

zejména maminkám se sníže-
nými mentálními schopnost-
mi, obětem domácího násilí 
a jejich dětem. 

V současné době je nastar-
tovaný pátý jubilejní kalen-
dář pro rok 2022 – Jednou 
stopou pro Madlenku, která 
má nádorové onemocnění 
na prodloužené míše, takže 
ztrácí hybnost rukou. Cílem 
je 250 000 korun potřebných 
k zaplacení výcviku a předání 
asistenčního psa. gz

INZERCE

SŠ AGC otevírá nový stipendijní program 
Letošní školní rok zcela 
jistě neprobíhal podle 
plánu, rozvoj oboru 
Mechanik elektrotech-
nik ale toto „privile-
gium“ nemá. Základem 
správné odborné pří-
pravy je a bude spolupráce školy s regionálními zaměstnava-
teli, kteří implementují do svých provozů technologie v sou-
ladu s trendem Průmysl 4.0. Na druhou polovinu června 
proto chystáme první setkání zástupců firem s rodiči žáků 
prvního ročníku našich mladých robotiků. Cílem setkání bude 
kromě představení se jednotlivých zaměstnavatelů a nastí-
nění perspektivy poptávaných pozic, především primární 
zmapování zájmu o nabízenou spolupráci a zájem ze strany 
firem je rozhodně veliký. Na samotné setkání máme potvrze-
nou účast šesti velkých i menších společností, kromě několika 
divizí AGC i Severočeské doly, a.s. nebo Edgewell CZ. Profese 
programátor a servis robotických aplikací na pracovním trhu 
dlouhodobě chybí a naši žáci mají jedinečnou příležitost si do 
budoucna zajistit kvalitní pracovní místo a rychlý kariérní 
růst. Společnosti jsou zase ochotné podpořit žáky finančně a 
připravit je během dalších tří let k zahájení pracovního po-
měru ve vlastních provozech. Vzdělávání s následnou uplat-
nitelností na trhu práce je hlavním cílem školy, a proto vě-
říme, že většina žáků zmiňovaného oboru nalezne tu pravou 
firmu, ve které po maturitě odstartují svoji profesní dráhu. 
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10 NEBO PALIVOVÉ DŘEVO
ŘEZANÉ A ŠTÍPANÉ OD 990 Kč

POKÁCÍME BEZPEČNĚ VÁŠ STROM
A DŘEVO OD VÁS VYKOUPÍME
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BÍLINA 
Letní amfiteátr 
13. 8.   Richard Müller

DĚČÍN
3. 7., 1000 Den v růžovém – každoroční akce  
  plná vína a zábavy.
4. 7., 1500 Rogalo DC – hudební odpoledne  
  na Smetanově nábřeží. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

8. 7., 1000 Dixieland na zámku
9. 7., 2030  Koncert skupiny Tata Bojs – 
  v jižních zahradách zámku.
11. 7., 1500 Rogalo DC – hudební odpoledne  
  na Smetanově nábřeží.
15. 7., 2100  Skečmen – One man show  
  Romana Zacha
18. 7., 1500 Rogalo DC – hudební odpoledne  
  na Smetanově nábřeží.

CHOMUTOV
2. 7. – 30. 8  Chomutov žije – koncerty  
  a akce v Letním kině,  
  u Kamencového jezera či  
  v městském parku – kompletní  
  program najdete  
  na www.chomutov-mesto.cz. 

KADAŇ 
Vysmáté léto 
18. 7., 1700  Madras, Trautenberk, Škwor

Vysmáté léto 
20. 8., 1700  Sofijan Medjmedj, Adam Ďurica,  
  Ben Cristovao
 
 
 
 
 
 
 
 

Vysmáté léto 
18. 9., 1700  Dokruhu, Povodí Ohře, Pražský  
  výběr

KLÁŠTEREC NAD OHŘÍ 
Letní kino 
24. 7.   Den Ohře – zábavný den pro děti  
  a jejich rodiče. Vystoupí Pavel  
  Callta, Richard Nedvěd, historičtí  
  šermíři Mortis, hudební divadlo  
  Hnedle vedle, soutěže, stánky  
  a další.

LITOMĚŘICE 
Centrum města 
18. 9., 1000 Vinobraní

LITVÍNOV 
ZKO Litvínov 
10. 7.   Memoriál Nelson  
  o putovní pohár –  
  závod pro psovody ozbrojených  
  složek otevřený pro veřejnost.

LOUNY 
Oblastní muzeum
do 29. 8.  Svět papírových modelů

MOST
1. náměstí
8., 22. 7., 5. a 19. 8. od 1800 do 2200  
  Skutečná liga  
  – koncerty začínajících kapel

ROUDNICE NAD LABEM
Zámek 
9. až 10. 7.  Altros Rockfest  
  2021 – 21. ročník  
  rockového festivalu. Přehlídka  
  rockových kapel z celé republiky  
  a regionu se uskuteční na letní  
  scéně zámecké zahrady v Roudnici  
  nad Labem.

RUMBURK 
Park Střelnice 
2. 7.   Rumkule 2021 
2. 7., 1600  DJ Dráček
2. 7., 1700  Scott Ibex s kapelou
2. 7., 2000  5 DRAKŮ V TRUCKU 
  D. Hůlka, B. Matuš, V. Chmelo,  
  T. Trapl, P. Tomeček

TEPLICE 
Knak 
9. 7.   UDG 
10. 7.   Krucipüsk
17. 7.   David Koller a band 
22. 7.   Pokáč 
23. 7.   Vypsaná fixa  
 
 
 
 
 
 
 
 

30. 7.   J.A.R.
7. 8.   Michal Pavlíček  
  Trio a Flamengo reunion 
13. 8.   Monkey Business 
20. 8.   Buty  
 
 
 
 
 
 
 

28. 8.   Sto zvířat 
10. 9.   Tatabojs

ÚSTÍ NAD LABEM 
Přístaviště Vaňov 
Loď Tajemství bratří Formanů  
 
 
 
 
 
 
 
 
13. 7., 1600  Ústav úžasu: Karlova  
  a Jaromírova pohádka
13. 7., 1800  Teatr novogo fronta a Ústav  
  úžasu:  H.I.T. – Hluboce  
  impozantní taškařice
14. 7., 2000  Autorská inscenace vyrůstající ze  
  spolupráce ženského  
  akrobatického uskupení Holektiv  
  a žonglérů ze skupiny Cink Cink Cirk

ŽATEC
Centrum města 
1. 7. – 30. 9. Dočesná – letos formou řady akcí 
  a koncertů v průběhu léta. 

INZERCE

VÝMĚNA PERMANENTEK ZAHÁJENA
VEŠKERÉ INFROMACE NA WWW.FKTEPLICE.CZ

PROVOZNÍ DOBA
VENKOVNÍHO SLUNĚNÍ
OD 18. ČERVNA DO 31. SRPNA 2021

V případě příznivého počasí
 PONDĚLÍ   13:00–19:00
 ÚTERÝ–NEDĚLE  10:00–19:00

TEPLICE
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LACOBEL A MATELAC
LAKOVANÉ SKLO PRO DEKORATIVNÍ
APLIKACE

AGC Flat Glass Czech a. s., člen AGC Group - T +420 417 50 11 11 - czech@eu.agc.com - www.agc-yourglass.com

Nové kolekce skel Lacobel a Matelac vybrala AGC Deco Academy, náš evropský workshop, který
dal poprvé dohromady odborníky z široké řady profesionálních designérů. Naše škála nyní nabízí
24 lesklých a 15 matných barev – rozdělených do čtyř tematických životních stylů – které lze
snadno kombinovat s jinými materiály. Tato jedinečná paleta vás inspiruje, abyste popustili uzdu
své kreativitě a vytvořili nekonečné množství možností: hrajte s barvami, žonglujte s kontrasty.

OBJEVTE NAŠE BAREVNÉ TEMATICKÉ ŽIVOTNÍ STYLY


